
Verslag Jeugdraad 3 mei 2022: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Willem (ondervoorzitter), Cedric, Robrecht (Chiro Erps-

Kwerps), Tom, Erik (later) (JoJo, onafhankelijke), Aline, Fatou, Marie, Nele (Chiro Flurk), 

Luna, Karlijn (scouts Kortenberg), Shayan (JH Den Uyl), Milan, Alexander (’t Excuus), 

Victor, Kauan (JH Den Aap), Steffi, Laura, Ronaldo (onafhankelijke), Ann (schepen jeugd), 

Mit (Dienst Jeugd) 

Verontschuldigd: Marjon (Jeugd Rode Kruis), Mats (Den Aap/Chiro Flurk), Dea (Den Uyl), 

Bram (Chiro EK), Karlijn, Gilles (scouts KO) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad april 2022  

 Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

 Iemand van de Bib komt langs  

 Hanna van de Bib stelt zich even voor. Zij werkt op de jeugdafdeling van de 

Bib (de collectie en jeugdactiviteiten).  

 De Bib heeft sinds kort ook een spelotheek met heel wat oudere en recentere 

spelletjes.  

 Ze wil graag kennismaken met de jeugdraad en eens informeren welke 

activiteiten er mogelijks in de Bib/door de Bib georganiseerd kunnen worden 

voor jongeren of welke activiteiten van de jeugdvereniging eens in de Bib 

zouden kunnen plaatsvinden. Hoeft niet persé met boeken te maken te hebben, 

maar kan bv. ook draaien rond workshops podcasts maken, sleep-over met 

(griezel)verhalen, ballenbad, iets rond TikTok omdat influencers boeken 

promoten via dit kanaal, een bekende podcaster uitnodigen, 

spelletjesnamiddag, escape room in de Bib, kunstwerk maken voor aan de lege 

muur in de Bib te hangen (eventueel met Grabbelpas, ZAP, via JoJo), 

workshop upcycling, lasershoot, live seizoensfinale van populair programma 

uitzenden in de Bib,    

 Er loopt nu trouwens ook een tentoonstelling in de Bib met werken van 

Morgane Gielen, de cultuurkampioene 2021. Zeker eens langslopen!  

 De Bib mag ook beroep doen op de verenigingen om flyers te (laten) bedelen 

 Gegevens Hanna = Hanna.Develtere@kortenberg.be, altijd te contacteren als 

er vragen, ideeën, voorstellen zijn!  

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

 

o Chiro EK:  

 Een lid heeft de TL-lampen in de kelder eraf getrokken. De 

kosten hiervan worden doorgerekend aan deze persoon. Mag 
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de Chiro deze lampen zelf maken? Of kan TD SNEL 

langskomen (want nu is er geen licht in de kelder)? 

 

o Chiro Everberg:  

 Boiler lekt 

 

o Scouts Kortenberg: 

 Kapotte ruit, maar wordt door de scouts verder opgevolgd. 

Alleen onduidelijk hoe en welke aannemer ze moeten 

aanspreken. Is eigenlijk voor de verzekering van de groep 

die de lokalen gehuurd heeft. Misschien eens licht opsteken 

bij koepel van Scouts Vlaanderen. Zij kunnen wellicht 

helpen.  

 Container voor hout is OK (zie afspraak tussen Joeri en 

Mit). Scouts laat nog een datum weten.  

 Scouts kan een gasvuur van buur krijgen, maar er moet 

nagekeken worden of dit aansluitbaar is bij de keuken van 

de scouts. Iemand van TD vragen langs te komen om te 

kijken of dit compatibel is (meteen correct, niet zoals bij 

Chiro EK) 

 

o JH Den Aap:  

 Brandalarm is kapot – nog niet vervangen  

 Vrouwentoilet is al bijna een maand verstopt – nog niet 

opgelost  

 Blacklight is verdwenen, meegenomen door TD ter 

vergelijking om nieuwe blacklight aan te kopen (net voordat 

werd afgesproken tussen Joeri en Mit dat het jeugdhuis zelf 

een lamp mocht aankopen en de rekening binnenbrengen bij 

de TD). Er is nu dus nog altijd 1 blacklight te weinig, want 

deze werd nog niet terug gebracht.  

 Schuifraam nog steeds niet vervangen 

 Vandalisme gepleegd: graffiti op stoelen  

 Graag gras maaien aan het jeugdhuis  

 

o JH ’t Excuus:  

 Mysterie van de lampenkappen is ontrafeld: JH heeft deze 

eraf gehaald, maar hebben deze niet meer liggen. Vraag aan 

TD om er gewoon nieuwe te voorzien zodat deze opmerking 

uit het verslag weggewerkt kan worden.  

 Afval onder het terras: er wordt verwacht dat de mensen van 

het JH dit opruimen en onder het terras kruipen, maar dat is 

niet te doen. Waarom werd het op die manier aangelegd? 

Kan er niet een andere, dichte ondergrond komen zodat er 

geen afval onder het terras kan vallen? Bijkomend: Als het 

regent, is het terras ook heel erg glad en gewoon gevaarlijk. 

Vraag om terras her aan te leggen zodat afvalprobleem + 

onveiligheid bij nattigheid weggewerkt kunnen worden.   

 

o JH Den Uyl:  



 Alles van voorbije jeugdraden/jaren (zie oplijsting hieronder) – 

echt nogmaals warme oproep om de klusjes in orde te brengen. 

Sommige klusjes slepen écht al ontzettend lang aan. Het gevoel 

dat het gesprek met de TD om alles te overlopen niet echt 

geholpen heeft. Er wordt nauwelijks actie ondernomen. Spijtig 

dat er zo lang moet over gaan terwijl sommige klusjes door de 

jeugd zelf gedaan kan worden, maar dit gebeurt niet omdat het 

niet mag. Zo blijven zaken liggen, dat is frustrerend.  

 Dak is nog niet hersteld – niet veilig, stukken kunnen verder 

naar beneden vallen, waterschade bij ernstige regenval…  

 Toilet:  

- mannenurinoir lekt nog steeds  

- deur wc is geen branddeur, dus moet aangepast 

worden 

 Verdiep 0:  

- lamp omhoog hangen tussen de twee ramen aan de 

Gemeentehuisstraat voor onze blacklight 

- beide buitendeuren moeten geschuurd en vernist 

worden 

- cement rond de deur langs het terras is los en 

brokkelt af 

- dezelfde deur van hierboven zijn onderste scharnier 

is afgebroken  

 Verdiep 1:  

- Er is een gat tussen de muur en dak (Blokstraat), 

foto’s zijn al verstuurd naar TD 

- Zelfde muur: er is een grote barst aanwezig 

 Buiten: dak zo snel mogelijk maken (schade door storm) 

 

o Jojo:  

o Vraag: kan JoJo een sleutel krijgen voor de afvalcontainers? 

 

Toer der verenigingen  

Chiro Erps-Kwerps 

 

o Op weekend geweest 

 

Chiro Everberg 

o Inleefweek: heel leuk, heel laat geworden soms 

o Flurkse Feesten en Trailberg: heel, héél groot succes. Overweldigend. 

Misschien net iets té veel volk. Alles vlot verlopen wel.  

  

Scouts Kortenberg 

o Groepsfeest 

 
 

JH Den Aap 



o Verjaardagsfeestje van iemand 

 

 

JH Den Uyl  

o Reggeanight: minder opkomst dan verwacht  

o Enkele verjaardagsfeestjes  

o Spelletjeszondag  
 

’t Excuus 

o Offpist 

o Openhouden  

 

JoJo 

o Paasmaandagpicknick + paaseierenraap – een ingeschreven groep van 34 

mensen is niet komen opdagen. Wel geen verlief ofzo gemaakt. Wel iemand die 

een deel van de plastieken paaseieren gestolen heeft.  

o Klein akkefietje met Gezinsbond Meerbeek die ook een paaszoektocht 

organiseren. Zij hebben dit nu één dag voor JoJo ingepland.  

 

Speelplein 

o Speelplein Paasvakantie  

o Stuurgroepvergaderingen in het kader van 50 jaar speelplein (19 augustus) 

o EHBO-initiaties door Rode Kruis Kortenberg: inhoud was interessant, 

didactische werkvorm wat minder (mag/moet interactiever)  

 

Jeugd Rode Kruis 

 

 

 Roddel: geen fuiven meer in parochiezaal Everberg?  

o Schepen Vannerem weet hier niets van. Parochiezaal is geen gemeentelijke 

infrastructuur  

o Misschien eens informeren bij de parochie zelf?  

 

 Advies reglement ‘Herbruikbare bekers voor verenigingen’  - deadline advies 20 

mei  

o Er werd een reglement opgesteld in verband met het gebruik van herbruikbare 

bekers.  

o We overlopen dit reglement.  

o Feedback om mee te nemen in ons advies?  

 Er zijn blijkbaar toch nog goedkopere alternatieven (bv. AB Inbev)/ 

Waarom koos gemeente voor Interleuven?  

 In het reglement staat niet letterlijk dat er met Interleuven moet 

samengewerkt worden. Is dit wel de bedoeling of mogen verenigingen 

zelf een afnemer vastleggen en die factuur binnendoen ter 

terugbetaling? Ook al blijkt Interleuven niet de goedkoopste te zijn?  

o Bijkomende info:  

 Bestellen via https://interleuven.festicup.be. Je ziet een duidelijk 

prijsverschil met de reguliere site https://festicup.be  
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 Meer info; https://www.kortenberg.be/kortenbergse-verenigingen-

kunnen-vanaf-nu-voordelig-herbruikbare-bekers-huren 

 

 Advies aangepast evenementenreglement – deadline advies 20 mei  

o Het huidige evenementenreglement werd her en der aangepast. Het 

evenementenreglement werd aangepast om te voldoen aan het nieuw 

evenementenreglement van brandweerzone West. Het gaat vooral over 

termijnaanpassingen. Daarnaast maakten we hiervan gebruik om enkele termen 

een update te geven. (Sabam is Unisono, geen plastiek bekers meer…). 

o We overlopen de aanpassingen.  

o Feedback om mee te nemen in ons advies?  

 Inhuren professionele security vanaf 500 personen: kan dit aantal 

verhoogd worden, want dit is echt wel een grote kost voor het ‘beperkt’ 

aantal bezoekers.  

 We stellen het opstellen van inplantingsplan en grondplan in vraag: 

opleggen van een schaal?? Redelijk veeleisend voor een simpel 

evenement, redelijk tijdsintensief en professioneel -> helemaal 

uittekenen is echt wel veel werk voor een vereniging. In hoeverre gaat 

dit echt gecontroleerd worden (let wel: dit is een vereiste dat door de 

brandweer wordt opgelegd. De gemeente heeft te volgen. Akkoord dat 

dit nodig is bij echt grootse evenement zoals bv. CRISIS, maar 

anders?).  

 

 Overlopen advies nutskosten + gebruik van jeugdlokalen 

o Op jeugdraadweekend werd al een eerste versie besproken. De opmerkingen 

werden aangepast. Het huidig voorstel:  

 Basisbedrag van 800 euro aan gemeente betalen met verlaging 

naar 400 euro indien lokalen worden opengesteld  

 Op andere vlakken gelijkere behandeling (bv. subsidies Cultuur 

versus jeugd ivm grootschalige evenementen). Let wel: de 

algemene subsidiepost van jeugd is wel groter dan die van 

Cultuur, dus dit gelijktrekken kan misschien wel nadelig zijn 

voor jeugd. -> Alinea wordt uit het advies gehaald.  

 Betalen voor gebruik lokalen = lokalen in orde hebben en dus 

klusjes goed opvolgen = basisvereiste. Mee opnemen in het 

advies. 

 Pieter herschrijft het advies. Nadien wordt dit ingediend bij het 

schepencollege.  

 

 Varia 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad april  

 In april vond er geen kindergemeenteraad plaats (omwille van 

paasvakantie, Buitenspeeldag…).  

 Volgende sessies:  

 Woensdag 4 mei: derde en laatste sessie i.v.m. klimaatactieplan 

(begeleiding vanuit externe organisatie Djapo) 

 Woensdag 8 juni: afsluitende bedankingsactiviteit met ook 

dankwoord vanuit schepencollege 
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o Jaks: Voor 20/05 online invulformulier fiksen voor de maand JULI + 

AUGUSTUS. Zie: https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 
 

o Toeleiden Oekraïense kinderen naar jeugdactiviteiten 

 Om vanaf september Oekraïense kinderen te kunnen toeleiden naar 

reguliere jeugdactiviteiten, zouden we een flyer willen maken met 

daarop alle nuttige en praktische info.  

 Willen jeugdbewegingen hun aanbod kenbaar maken aan deze 

doelgroep?  

 Zoja: zijn de data van de startdagen al gekend?  

 Chiro Flurk: 18 september  

 Chiro EK: 25 september  

 Scouts KO: 10 september 

 JoJo:  

 Gemeente bereidt achter de schermen ook voor hoe hierbij eventuele 

extra begeleiding kan zijn. Wordt nog vervolgd.  

 Wie is contactpersoon voor verdere afspraken en opvolging?  

 

o Planningsvergadering voor de sporthal 

 Wanneer wordt deze gepland: navragen bij dienst Sport  

 

o Update werkgroep Activiteiten 

 Eindejaarsfuif voor zesde leerjaren is niet echt haalbaar nu. Nog 

communiceren naar de scholen  

 Binnenkort nog eens samenkomen om iets te organiseren voor 

jongeren.  

 

o Scouts:  

 Evenementenaanvraag slotdag/rommelmarkt: informatie stroomt maar 

langzaam binnen (bv. over beschikbaarheid van parking, wanneer 

officiële goedkeuring…). Vergunning komt pas twee weken op 

voorhand – heel laat om dan pas alles te weten, reclame op gang te 

trekken…  

 Driepikkel wordt opnieuw verkocht. Voor jeugdraad aan goedkoper 

tarief.  

 

o JoJo:  

 Evenementenaanvraag Big Splash: twee maand geleden aangevraagd, 

mag straat afgesloten worden, … nog altijd maar weinig informatie 

over. Kan dit aub sneller, want is anders lastig voor de organisatie, 

inplantingsplan…  

 

o Jeugd Rode Kruis ligt even plat. Voorlopig dus weinig over te delen  

 

o Jammer dat gemeente een evenement doet op 14 mei in de loods terwijl Chiro 

EK dan ook een evenement doet en zij ook de loods gevraagd hebben, maar 

deze niet mogen gebruiken. JH Den Uyl gaat wel helpen op evenement 

gemeente om toog uit te baten. Had gemeente niet gezien dat er een 

dubbelboeking is op diezelfde dag? In de toekomst liever vermijden. 
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o Chiro Flurk bestelde tafels van de gemeente voor Flurkse Feesten. Deze waren 

nog vuil en hingen vol met tape. Jammer, omdat je hiervoor wel betaalt. In het 

vervolg: foto’s trekken en meteen melden. Worden deze tafels gecontroleerd 

tussen verhuisopdrachten door?  

 

o Scouts KO had vorig weekend een evenement en zaalwachter zei dat alles in 

orde was. Zes dagen later ontving de scouts op vrijdagavond laat een mail dat 

de tafels toch nog gekuist moesten worden tegen maandag ten laatste omdat er 

anders een boete zou komen. Zes dagen later en meteen dreigen met een boete, 

niet eerst een gewone waarschuwing of dergelijke… Ook zes dagen later 

omdat een andere vereniging dan pas de tafels gebruikt. Tafels moeten beter 

gecontroleerd worden door de zaalwachters, of een formulier opstellen en 

handtekenen door de zaalwachters als de opruim in orde is zodat er zes dagen 

nadien niet nog ongelukkige communicatie moet zijn.  

 

o JoJo vraagt tafels voor 2 juli, maar de gemeente heeft deze geblokkeerd voor 

hun eigen evenement op 3 juli. Waarom kunnen de tafels niet vervoerd worden 

door de gemeente als de TD zelf aanwezig zal zijn op de opbouw van het 

evenement op 3 juli?  

 

o Vrijdag 6 mei: bedanking jeugd in JH Den Aap 

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 1ste zondag van de maand: spelletjesavond in JH Den Uyl  

 Elke zondag: Formule 1 op groot scherm in JH Excuus  

 6 mei: bedanking jeugd 

 8 mei: scoutsbar 

 14 mei: feestje in JH Den Aap (ook dubbelboeking…)  

 14 mei: 30+fuif JIN Kortenberg  

 14 mei: Chiro EK: zomerbar met bandje, DJ,  

 14 mei: JH Den Aap: Back to the nillies  

 21 mei: Scouts: Rommelmarkt + Slotdag  

 22 mei: kampnamiddag Chiro Flurk  

 24 en 25 mei: voorbereidingsvergadering speelpleinzomer 

 26 mei: avondmarkt in Everberg: JH Den Uyl doet deuren open en 

zorgt voor muziek.  

 2 juli: Big Splash: JoJo  

 

o Volgende jeugdraad + bij wie (lokalencontrole):  

 Dinsdag 7 juni bij Den Aap  

 

 

 

Volgende jeugdraad: dinsdag 7 juni bij JH Den Aap  
 

 


